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»اداره اطلاعات ارتش عراق از پیداکردن ۱۹کامیون 
در استان »دیاله« خبر داده که بار آن داروی قاچاقی 
بوده است. یکی از مقام های وزارت بهداشت ایران 
گفته که ایــن داروها از داروخانه خریداری شــده 
بوده است... .« انتشــار خبر کشف صدها هزار قلم 
داروی قاچاق به آن ســوی مرزهایمــان اگرچه از 
سوی کشــورمان مورد تایید واقع شد، اما ساعاتی 
پس از منتشرشدن این گزارش نه تنها واکنش یکی 
دونفر از وزارت بهداشتی ها از خبرگزاری ها پاک شد 
بلکه هیچ یک از متصدیانی که به نوعی با این حوزه 
ســروکار دارند نیز حاضر به توضیح و شفاف سازی 
موضوع نشدند. خبر آخر هم توسط سازمان غذا و 
دارو با این تیتر منتشر شــد؛ داروهای مکشوفه در 

عراق، ایرانی نبوده است.
به گزارش ایسنا در اطلاعیه سازمان غذا و دارو آمده 
است: »در مقطعی که هم وطنانمان با تحریم های 
شدید و ظالمانه آمریکا مواجه شــده و این کشور 
با ادعای حقوق بشر ســلامتی مردم ایران را نشانه 
گرفته است و علی رغم شعارهایی عوام فریبانه مبنی 
بر عدم تحریم غذا و دارو، عملًا تأمین و واردات برخی 
داروها و تجهیزات پزشــکی حیاتی را با مشکلات 
عدیده مواجه کرده است، تمام توان و ظرفیت های 
داخلی به کار گرفته شده تا بیماران از بابت تأمین 
داروهای خود احساس کوچک ترین نگرانی نداشته 
باشند. بر همین اســاس و با توجه به اینکه بخشی 
از داروهای مورد نیاز بیماران بــا ارز دولتی تأمین 
می شود و امکان سوءاستفاده برخی افراد سودجو 
در حوزه قاچــاق دارو وجود دارد، طــی ماه های 
اخیر و با دســتور مقام عالی وزارت، سامانه تیتک 
جامع تر و کامل تر از گذشته علاوه بر فراهم کردن 
امکان رصد اصالت محصولات سلامت محور برای 
مصرف کنندگان داخلی، درصــورت وقوع تخلف 

قاچاق به واسطه اجرای برچســب گذاری به روش 
TTAC امکان شناسایی منشأ و مبدأ تخلف در داخل 
کشور امکان پذیر ودر دسترس قرار گرفته است. به 
این ترتیب علاوه بر اعلام اینکه داروهای مکشوفه در 
عراق به هیچ عنوان ایرانی نبوده و تنها از مسیر مرز 
ایران ترانزیت و وارد عراق شده است، به استحضار 
مردم شریف ایران می رساند که با سوداگرانی که نیت 
سودجویی در شرایط کنونی کشور، آن هم در حوزه 

سلامت مردم را دارند به جد برخورد خواهد شد.«
این درحالی اســت که مدیر روابط عمومی وزارت 
بهداشــت در واکنش به این موضوع سکوت کرده 
و گویی توضیحی برای آنچه رخ داده بود نداشــت. 
سخنگوی کمیسیون درمان مجلس یازدهم نیز به 

محض مطلع شدن از موضوع مصاحبه، تلفن همراه 
خود را از دسترس خارج کرد. دو نفر دیگر از اعضای 
کمیسیون بهداشت مجلس شورای اسلامی هم پس 
از دریافت درخواست مصاحبه پیرامون محموله های 
قاچاق دارو، به ارسال پیامک »درجلسه هستم بعداً 

باشما تماس می گیریم« اکتفا کردند.
 حسین شــهریاری، رئیس کمیســیون بهداشت 
مجلس شورای اسلامی اما در گفت وگو با ما پیرامون 
آنچه رخ داده است ابراز بی اطلاعی کرد و گفت: اصلا 

و ابدا از این موضوع خبر ندارم.
بدون شک خودداری از پاســخ گویی متولیان امر 
پیرامون ۱۹کامیون داروی قاچاق شــده به ارزش 
صدها هزار دلار آن هم درشــرایط اســف بار فعلی 

بیماران کشــورمان، نه تنها برگ زرینی بر سوابق 
کاریشان نخواهد بود بلکه در اذهان عمومی جز این 
به نظر نمی رســد که تحریم ها صرفاً بهانه ای برای 
کمبود و گرانی داروست. چه اینکه به خودی خود 
قاچاق دارو آن هم در قالــب محموله ۱۹کامیون، 
گمانه زنی ها به شکل گیری شــبکه سازمان یافته 
قاچاق در ایران دامن می زند. از طرفی به طورحتم 
این عدم توضیح و روشنگری از سوی آن ها که باید 
درچنین مواقعی بیش از هرزمان دیگر مراقب امنیت 
و اعتبار ملی باشند، میدان را برای جولان رسانه های 

آن طرف آبی خالی می کند.
گفتنی اســت علیرضاوهــاب زاده، مشــاور وزیر 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی در پاسخ به 
این پرسش که چگونه این ۱۹کامیون دارو قاچاق 
شده است؟ تاکید کرده است: داروهایی که در ایران 
بدون نســخه و به صورت ورقی خریداری می شود 
در کشورهای دیگر با قیمت های بالایی خریداری 

می شود.
وی در پاســخ به این پرســش که چطور می توان 
۱۹کامیون را با خرید ورقی پر کرد؟ اظهار داشته: 
احتمالاً این داروهــا از داروخانه خریداری شــده 
است. هنوز مشخص نیســت چه داروهایی قاچاق 
شده اســت؛ چراکه داروهای خاص در ایران طبق 

پروتکل های خاص ارائه می شود.
وهاب زاده خاطرنشان ســاخت: قطعاً اولین نهادی 
که روی پرونده کار می کند و از آن مطلع می شود، 
قوه قضائیه است. پرونده به قوه قضائیه ارسال شده تا 
مشخص شود این داروها از کجا آمده و چه داروهایی 
در این قاچاق وجود داشته است. پرونده باید روند 
قضایی خود را طی کند. قاچاق شیرخشک و برخی 
از اقلام دارویی وجود دارد که وزارت بهداشت نیز به 
آن معترض است. قاچاق دارو سال های زیادی است 
که در ایران رخ می دهد و ضرر ارزی بسیار شدیدی 

به کشور وارد می کند.

امیدواریم چرخاندن اوباش و 
اراذل دیگر تکرار نشود

حســین گودرزی نماینــده درود و ازنا 
 و عضو کمیســیون اجتماعی مجلس

 یازدهم
طی روزهــای گذشــته در بعضــی از نقاط 
پایتخــت شــاهد نمایش دادن تعــدادی از 
متخلفــان و اوبــاش و اراذل بودیم. هرچند 
با ورود به موقع و شایســته رئیس دســتگاه 
قضا بســاط ناخوشــایند و غیرموثر مربوطه 
جمع شــد، با این حــال بدنیســت جهت 
یــادآوری، لــزوم ممنوعیــت دائمی چنین 
 شــیوه های بــه اصطــلاح تأدیبــی نکاتی

 ارائه شود. 
به این امیــد که با تصمیمــات عجولانه این 
چنینی، بهانه های مختلف دست بدخواهان 
نظام ندهیــم. پس از گردانــدن این افراد در 
ملأ عام آن هم بــا آن ســناریو، یکی پس از 
دیگری در واکنش های کاربران شــبکه های 
مجازی و اقشار مختلف جامعه مشاهده شد که 
نیازی به مرور آن نیست. عده ای بنا به دلایل 
مختلف موافق و بسیاری مخالف اعمال چنین 
رفتارهایی بودند. جمعی هم خواستار رعایت 
عدالت در اجرای این حکم برای اوباش و اراذل 

اقتصادی و اختلاس گران بودند.
در مجموع باید خاطرنشان کرد، انجام این نوع 
کارها نتیجه مثبتی ندارد، این اقدامات تقریباً 
مربوط به جوامع بسیار کوچک گذشته است 
که همه مردم دور یک میدان جمع می شدند 

و فرد مجرمی را تماشا می کردند.
 به عنــوان مثــال زمانی که در 200 ســال 
پیش جمعیــت تهــران ده هزار نفــر بود با 
این شــیوه می شــد کســی را انگشــت نما 
کرد، امــا در جامعه ۱2 میلیونــی امروز این 
کلانشــهر، نه تنهــا این اقدام مــوج موثری 
ایجاد نمی کند بلکه موجب جری تر شــدن 
و برچســب خوردن آن افراد هم می شــود و 
شاید به نوعی احســاس کنند بعد از این باید 
 دریده تر شــوند و واکنش هایشــان علنی تر 

شود. 
بنابراین به نظر می آید چرخاندن و انگشت نما 
کردن بعید است برروی این افراد تأثیر مثبتی 
بگذارد، مگر برروی دیگرانی که دارای حیا و 
عفتی هستند یا هنوز آبرویی برای خودشان 
قائل انــد وگرنه برای آن افراد خاطی شــاید 
حتی اثر معکوس داشــته باشد. به هر ترتیب 
امیدواریــم چرخانــدن اوبــاش و اراذل که 
 اثرات ناخوشــایندی در جامعــه دارد دیگر 

تکرار نشود.
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 نقش امام زمان)عج(
 در زندگی ما در عصر حاضر

زمانی که مــا در آن به ســر می بریم زمان 
غیبت امام زمان ارواحنا لتراب مقدمه الفداء 
اســت. زمانی که عموم مردم کره زمین در 
ظلمات روحی و معنوی به زندگی ســپری 
 می کنند و از نور هدایت بی بهره یا کم بهره 
هستند. آیا خداوند متعال بشر را برای چنین 
زندگی تاریکی خلق کــرده و هیچ راه برون 
رفتی از این ظلمات برای بشــر قــرار نداده 
است؟ آیا خداوند حکیم بشر را بی دلیل در 
این ظلمات رهــا کرده و او را بــه حال خود 
واگذاشته تا مثل چهارپایان بلکه بدتر از آنان 
بخورد و بیاشامد و پس از چند صباحی بدون 
اینکه حقایق خلقت خودش را بفهمد حیات 
را بدرود گوید و سعادت ابدی خود را از دست 
بدهد و به شقاوت ابدی برسد؟ آیا زمان غیبت 
امام عصر)عج( مساوی است با زمان ظلمت 
مطلق و کوتاهی دست بشــریت از هدایت 

حقیقی؟
اگر خــدای تعالی ایــن جامعــه ر ا به حال 
خود واگذارد در پرتگاه نیســتی و پســتی 
سقوط خواهد کرد و کســی را از این مهلکه 
گریزی نیســت مگر آنکه خود را حقیقتاً به 
دســت توانای ولیّ خدا و حجت او در زمین 
حضرت بقیه اله الاعظم ارواحنا فداه بسپارد 
و این سپردن میســر نیست مگر به شناخت 
و معرفتی عمیق و صحیح از آن خورشــید 

عالم تاب.
ادامه دارد..

در انتظار منجی

پنل خورشیدی منبع درآمد برای سالمندان ستاد مقابله با کرونا باید به مجلس پاسخگو باشدافزایش غلظت آلاینده ها در ۴ کلانشهر کشور
باشگاه خبرنگاران جوان: معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی )ره( 
اظهار کرد: پنل های پنج کیلووات خورشیدی روی پشت بام یا حیاط منازل مددجویان و 
افراد سالمند تحت پوشش این نهاد نصب می شود. حجت اله عبدالملکی با بیان اینکه بر 
اساس توافقی که کمیته امداد با سازمان انرژی تجدیدپذیر و شرکت توانیر منعقد کرده، 
این ارگان ها برق تولید شده در منازل مددجویان را خریداری می کنند، گفت: پنل های 
خورشیدی توسط پیمانکاران مورد تأیید کمیته امداد در منازل مددجویان نصب می شوند، 

برای خریداری این پنل ها، تسهیلاتی از شبکه بانکی پرداخت می شود.

ایسنا: مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی از پایداری در جو در کشور 
تا سه روز آینده خبر داد و گفت: این شرایط در چهار کلانشهر کشور سبب افزایش غلظت 

آلاینده ها می شود.
صادق ضیاییان با اشاره به اینکه تا سه شنبه )2۹ مهر( در بیشتر اوقات آسمان کشور صاف 
و پایدار خواهد بود و در شهرهای تهران، کرج، مرکزی و اصفهان افزایش غلظت آلاینده ها 
به ویژه در اوایل ساعات صبح پیش بینی می شود، اظهار کرد: در نوار شمالی کشور نیز طی 

این مدت افزایش نسبی دما رخ می دهد.

خانه ملت: سخنگوی کمیسیون قضایی مجلس با تاکید بر اینکه ستاد مقابله با کرونا باید 
در مورد عملکرد ضعیف خود به مجلس پاسخگو باشد، گفت: متاسفانه برخی استان ها از 
انجام اقدامات اجرایی غفلت کرده و تنها به دنبال تهیه گزارش برای ارائه به ستاد هستند. 
ســیدکاظم دلخوش، منع عبور و مرور در پنج کلانشــهر را در کاهش تعداد مبتلایان و 
فوتی های کرونا مؤثر دانســت و گفت: این اقدام اگر چه دیر انجام شد، اما خوشحالیم که 
مسئولان دولتی پس از ماه ها بالاخره به این نتیجه رسیدند که باید مقررات سختگیرانه 

را اعمال کنند.

 برابر رای شماره ۱3۹۹6030۱02400۱784 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک شهرری تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی یوسف آذر اردلانی فرزند موسی بشماره شناسنامه ۹ صادره از سراب  در یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت ۱20 متر مربع پلاک  204 اصلی واقع در  بخش ۱2 خریداری از مالک رسمی آقای محمد تاج آبادی  محرز گردیده است .لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،داد خواست خود را به 

مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱3۹۹/8/۱۱ تاریخ انتشار نوبت اول: ۱3۹۹/7/27      

سید مهدی لامعی – رئیس ثبت اسناد و املاک شهرری  807 م الف

آگهی موضوع  ماده ۳ قانون و ماده۱۳آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

آگهی موضوع  ماده ۳ قانون و ماده۱۳آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

 برابر رای شــماره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شبانکاره تصرفات مالکانه 

بلامعارض متقاضی محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، داد خواست 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
۱- رای شــماره ۱3۹۹60324008000364 تصرفات مالکانــه و بلامعارض 
متقاضی آقای فتح اله حســین زاده  فرزند عبدالحسین به شماره شناسنامه 376 
صادره از دشتستان به شماره ملی 6۱0۹7668۵2 در ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت ۱8077/20 مترمربع پلاک 306 فرعی از 73۵4 اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک 73۵4/۹7  اصلی واقع در  بخش سه شبانکاره قریه سراج آباد 

خریداری از مالک رسمی باقر کدخداپور و شرکاء محرز گردیده است.
2- رای شــماره ۱3۹۹60324008000363 تصرفات مالکانــه و بلامعارض 
متقاضی آقای فتح اله حســین زاده  فرزند عبدالحسین به شماره شناسنامه 376 
صادره از دشتستان به شماره ملی 6۱0۹7668۵2 در ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت ۱۹2۹4/۵8 مترمربع پلاک 307 فرعی از 73۵4 اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک 73۵4/86  اصلی واقع در  بخش سه شبانکاره قریه سراج آباد 

خریداری از مالک رسمی عبدالرضا خنده ریش محرز گردیده است.
3- رای شــماره ۱3۹۹60324008000۹۵3 تصرفات مالکانــه و بلامعارض 
متقاضی آقای نصر اله حســین زاده  فرزند عبدالحسین به شماره شناسنامه ۵۱7 
صادره از دشتستان به شماره ملی 6۱0۹76826۱ در ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 26802/۵0 مترمربع پلاک 308 فرعی از 73۵4 اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک 73۵4/64  اصلی واقع در  بخش سه شبانکاره قریه سراج آباد 

خریداری از مالک رسمی محمداسماعیل گودرزی محرز است.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱3۹۹/7/27       تاریخ انتشار نوبت دوم:۱3۹۹/8/۱2

شکراله سعادتی– رئیس واحد ثبتی شبانکاره 

گزارش
افزایش بهای دلار بر زندگی بیماران خاص چنگ انداخته است

لعنت بر این دلار
دریا قدرتی پور / گروه جامعه وقتی سیاهه دلار را دنبال می کنیم، 

powerfulsea@gmail.com به خیلی چیزها می رسیم. دلار این
روزها فرشــته مرگی اســت که در 
خانه ها پرسه می زند. برای بعضی ها نفس تنگی می آورد و برای بعضی ها تبدیل شده 
به جک و لطیفه. غافلگیری هر روزه اش هم که جای خود دارد. قیمت هایی که برای 
بعضی ها حکم مرگ و زندگی دارد. کسانی که بهبودی شان بسته به بالا و پایین رفتن 
این کاغذ گران بها جابه جا می شود .فقط کافی است که درد خیلی ها با درد دلار یکی 
بشود، تا شاهد سرطان بدخیم باشیم؛ آن وقت است که چشم های نگران به تابلوی 
قرمز ارزی دوخته می شود که ساعت به ساعت از پله صعود بالا می رود .صعود دلار 
برای احســان، معنی های زیادی دارد، چشــم هایش هر روز دوخته می شــود به 
قرمزی های صفر و یک های دلار و تابلوی صرافی ها مثل یک نفرین بزرگ است وقتی 
که نمی داند فردا انسولین را باید به چه قیمتی بخرد. گرچه خیلی ها ککشان هم از 
گرانی دارو نمی گزد، اما برای امثال احسان که از دهک های پایین جامعه هستند، 
گرانی دلار یعنی دلهره چند طرفه برای زنده ماندن. نگرانی که صدای ســخنگوی 
وزارت بهداشت را هم درآورده است، حریرچی که این روزها بیشتر از همه صدایش به 
گوش می رسد، چندی پیش با اشاره به افزایش قیمت دلار گفت: قاعدتا افزایش قیمت 
دلار در قیمت گذاری تجهیزات پزشکی موثر خواهد بود و ما منتظریم بحران فعلی در 
مورد دلار رفع و سپس اقدامات لازم انجام شود. بحران دلار اما تمامی ندارد، سال ۹7 

هم غلامرضا اصغری معاون غذا و داروی وزارت بهداشت اعلام کرده بود که قیمت دارو 
افزایش پیدا نمی کند، قیمتی که حالا هر روز رخ جدیدی از خود نشــان می دهد و 
زمزمه های ترس آور گران شدن دوباره اش بیماران را سردرگم کرده است. ترسی که 
با کرونا چند برابر شده است، به خصوص برای بیماران خاصی که این روزها در پی 
نایاب شدن و گرانی داروها روزهای غم انگیزی را طی می کنند. این موضوع به خصوص 
برای بیماران سرطانی به یک معضل بزرگ تبدیل شده است. از گرانی ها که بگذرند، 
کمبود دارو هم مسئله دیگری است که باید با آن کنار بیایند. ملیحه شش ماه است که 
به سرطان مبتلا شده و در این مدت با انواع و اقسام مشکلات دست و پنجه نرم کرده 
است: برای تهیه داروهایم همیشه به داروخانه هلال احمر مراجعه می کنم اخیرأ هنگام 
تهیه دارو، مسئولان داروخانه به من گفتند به دلیل افزایش قیمت دلار و نامشخص 
بودن قیمت دارو نمی توانیم این دارو را در اختیار بیماران قرار دهیم باید دولت قیمت 
را تعیین کند تا دارو در داروخانه ها را بفروشیم. او با ابراز نگرانی از گرانی و نایاب بودن 
داروها می گوید: بیماران خاص و سرطانی به طور مداوم باید دارو مصرف کنند من هر 
هفته به این داروها نیاز دارم برای ما تهیه دارو بسیار سخت شده، علاوه بر این افزایش 
قیمت دارو نیز بر مشکلات ما افزوده است. این بیمار خاص ادامه داد: ما انتظار داریم 
در شرایطی که کرونا ما را بیشتر از مردم دیگر تهدید می کند مسئولان حداقل با تأمین 
دارو و عدم افزایش قیمت از ما حمایت بیشتری کنند تا این روزهای سخت را سپری 

کنیم. به 


